

REFERAT

MØTE: Styremøte

DATO: 18.06.2026 09:15

STED: Teams



GeoForum

Organisasjon for geografisk informasjon

**GEOFORUM OSLO OG
AKERSHUS**

TIL STEDE: Andreas Dyken, Linn Varhaugvik Arto, Mario Gil Sanchez, Kenneth Øyen Eriksen

FORFALL: Ann-Karin Isaksen, Mario Gil Sanchez, Magnus Haugstad, Torbjørn Strand

1	Lokale geomatikkdager Simon, leder i Geoforum Buskerud, har invitert til nytt møte 19.juni for en status på hva vi gjør videre med planlegging av dagene. Det er viktig å få avklart snartom vi skal ha et arrangement tidlig i 2027. Passer på at det ikke kolliderer med GeoTek i februar og andre arrangementer. Kenneth og Andreas stiller på møtet med Buskerud.
2	Fagdag til høsten Vi fikk ikke til en fagdag nå før sommerferien, men prøver igjen til høsten. Viktig å få planlagt bedre fremover slik at vi får gjennomført fagdagen. Forslag om å ha det på Mesh, Sentralen eller et lignende sted i Oslo-området før høstferien, en av dagene mellom 21 og 25 september. Kenneth sjekker om Mesh har ledig en dagene. Andreas sjekker med alle i styret om det passer å ha arrangere en fagdag da og får innspill på eventuelt andre aktuelle steder. Tema for fagdagen er beredskap. Forslag om å ha en innledende del før lunsj, så gruppearbeid etterpå før avsluttende foredrag. Eks: 10:30 til 11:30 Foredrag 11:30 til 12:30 Lunsj 12:30 til 14:00 Gruppearbeid 14:00 til 15:00 Foredrag Viktige tiltak fremover med ansvar i parentes: - Avklare dato og sted (Alle hjelper til) - Send ut informasjon om fagdagen til alle medlemmene og ut på nett før sommeren hvis vi får plass dato og sted (Andreas) - Lage påmeldingsside innen tidlig i august, avklare økonomi/støtte med Geoforum sentralt (Andreas) - Lage program, få tak i foredragsholdere (HVEM vil?)

	- Sende ut invitasjon til medlemmene tidlig i august med påminnelser utover høsten (Andreas) - Spre det gode budskap og rekruttere deltakere til fagdagen (Alle) Noe annet? Hvem vil ta på seg ansvaret med å lage program for dagen? Forslag om å dele oss slik de andre som ikke jobber med fagdag blir med i planleggingen av Lokale Geomatikkdager i 2027.
3	Styremøter til høsten Inviterer til møteserie til høsten slik at vi som minimum har et møte i måneden på teams eller fysisk. Muligheter for hyppigere møter ved behov.
4	Status økonomi Ikke snakket om på møtet. Faktura fra fagdag i vinter har blitt betalt og avklart med Geoforum sentralt. MVA melding sendt til Skatteetaten.